

Diocesan Preparatory School Primary One Admission 2027

Important Information:

- | | |
|---|---|
| 1. Submission of Applications via POA e-Platform (ePOA) | 17 th – 25 th September 2026 |
| 2. Submission of Application Forms to School | 21 st – 25 th September 2026 |
| Time: | 9:15 am to 12:15 pm & 1:30 pm to 4:00 pm |
| Closed for Student Playtime | 10:45 am to 11:30 am (no entry) |
| Closed for Student Lunch | 12:15 pm to 1:30 pm (no entry) |
| Closed for Student Dismissal | 3:00 pm to 3:30 pm (no entry) |
| 3. Students: | boys and girls (co-education);
born on or before 31 st December 2021 |
| 4. School Net No.: | 41 |
| 5. Type of School: | aided, whole day, affiliated with Sheng Kung Hui,
itself a part of the worldwide Anglican Church |
| 6. Medium of Instruction: | English, Putonghua, Cantonese |
| 7. School Hours | 8:30 am to 3:15 pm |
| 8. School Fees | None. Our school charges 10 months of Tong Fai |

Please submit the following:

1. the completed ‘**Application Form for Admission to Primary One**’
2. the **original** and **photocopies/photocopies signed by the parent as verification** of all the required documents as listed on “Notes on How to Complete the Application Form for Admission to Primary One”
3. the **original** and **photocopies/photocopies signed by the parent as verification of proof of residential address** – eg stamped tenancy agreement, demand note for rates, public housing tenancy agreement, water/electricity/town gas/residential telephone bills or employer’s letter certifying proof of residential address
4. **One stamped self-addressed envelope with HK\$2.40 postage**

Please note:

Parents may arrange to submit their application with the original copy of the application form and photocopies of supporting documents to School between 21st and 25th September 2026:

1. in person
2. authorise a representative in writing to submit the Application Form for Admission to Primary One on his/her behalf (Letter of Authorisation can be downloaded from the website of the Education Bureau)

Please note that if there are applicants with equal scores under the Points System, and the number of these applicants exceeds the remaining discretionary place quota, our school will ask the Education Bureau to draw lots for us.

Application forms for Admission to Primary One will not be accepted after 4:00 pm on Friday, 25th September 2026 unless our School is closed on that day due to adverse weather conditions.



拔萃小學 二零二七年度小一人學通告

報名須知：

1. 經「小一人學電子平台」遞交申請
日期：二零二六年九月十七日至二十五日
2. 向學校遞交報名表
日期：二零二六年九月二十一日至二十五日
時間：上午九時十五分至下午十二時十五分及下午一時三十分至四時
暫停時間：(小息) 上午十時四十五分至上午十一時三十分
(午飯) 下午十二時十五分至一時三十分
(放學) 下午三時至三時三十分
3. 學生：男、女生
二零二一年十二月三十一日或之前出生
4. 校網編號：41
5. 學校類別：全日制津貼男女校
隸屬於英國教會之香港聖公會
6. 授課語言：英語、普通話、廣東話
7. 上課時間：上午八時三十分至下午三時十五分
8. 學費：本校不收學費，共收取十個月堂費

報名時須繳交下列文件：

1. 填妥之「小一人學申請表」
2. 所有有關文件之正本及影印本，或家長簽署核實的影印本，請參閱「小一人學申請表」填表須知
3. 住址證明文件之正本及影印本，或家長簽署核實的影印本，如已蓋釐印租約、差餉、公屋租約、水／電／煤氣／住宅電話收費單
4. 自備貼上\$2.40 郵票的回郵信封一個

注意事項：

家長/監護人可安排於 2026 年 9 月 21 日至 25 日期間利用以下途徑到學校為申請學生遞交小一人學申請表：

1. 親身到學校遞交
2. 以書面委託授權人士遞交(請到教育局網頁下載授權書)

根據入讀小一最新計分準則下，如得分相同的申請人超過本校自行分配學額時，本校會將申請交由教育局進行電腦抽籤。

二零二六年九月二十五日(星期五)下午四時後，本校不會再接受小一人學申請表(除非因惡劣天氣影響而學校於該天停課)。

